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قدردانی وزیر نیرو از مهندس حسینی کارنامی 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق مازندران

علی اکبر محرابیان وزیر نیرو با اهدای لوح از سید کاظم حسینی کارنامی مدیرعامل 
شرکت توزیع برق مازندران بابت تلاشهای وی و همکارانشان  در تامین برق پایدار و 

گذر موفق از اوج بار تابستان سال 1401 قدردانی کرد.
 در جلسه ای که با حضور وزیر نیرو، معاونین و مدیران ارشد صنعت برق و مدیران عامل شرکت های زیر 
مجموعه برگزار شد، تعدادی از شرکت ها از جمله توزیع نیروی برق مازندران موفق به کسب لوح تقدیر 
شــدند.در قسمتی از این لوح که به امضای وزیر نیرو رسیده است آمده :  خدای متعال را شاکریم که در 
راستای منویات مقام معظم رهبری و سیاستهای دولت خدمتگزار در نخستین سال دولت مردمی سیزدهم 
و تلاشهای جنابعالی و همکاران آن شرکت توانستید با تامین برق پایدار در دوره اوج بار تابستان سال 1401 
رضایت مردم عزیزمان را جلب نمایید. به پاس قدردانی از اقدامات ارزشمند آن شرکت در راستای اجرای 
طرحهای مدیریت بار و تلاش همه جانبه در استفاده بهینه از انرژی برق و تعامل موثر با مشترکین که 
موجب حفظ پایداری شبکه سراسری و تامین برق مطمئن شد، لوح تقدیری به رسم یادبود تقدیم می شود.

مدیر عامل آبفا مازندران:
 ۴۲۰ خانوار روستای کردآباد سوادکوه 

از آب شرب بهره مند می شوند
با پایان یافتن عملیات آبرســانی به روستای کردآباد شهرســتان سوادکوه بیش از 
4۲0 خانوار روستا به زودی از نعمت آب آشامیدنی سالم و بهداشتی برخوردار خواهند شد.
 مهندس بهزاد برارزاده افزود: برای آبرسانی به این روستا اقداماتی شامل لوله گذاری خط انتقال به طول 
1۶00 متر، احداث دو باب مخزن به حجم ۵۲0 متر مکعب و نیز ساخت اتاقک برق و نصب تابلو انجام شده 
است و با نصب فلوتر و اتوماسیون امواجی که در دست اجراست به زودی به بهره برداری خواهد رسید. وی 

اعتبار این طرح آبرسانی را 40 میلیارد ریال بیان کرد .

 بازدید جمعی از دانشجویان دانشکده نفت اهواز 
از شرکت پالایش نفت آبادان

در راستای تعامل نزدیک دانشجویان با صنعت پالایش ، شرکت پالایش نفت آبادان 
میزبان جمعی از دانشجویان رشته مهندسی شیمی دانشکده نفت اهواز  بود.

در این بازدید که با هماهنگی و همراهی  روابط عمومی و اداره مهندسی پالایش برگزار گردید، دانشجویان 
ضمن آشنایی با فعالیتهای انجام شده، از واحدهای مختلف مجتمع پالایشی بازدید و از نزدیک با فرآیندهای 
واحدهای مختلف آشنا شدند. در این برنامه کارشناسان مجتمع ضمن شرح فرآیندهای عملیاتی تولیدات 
واحدها به سوالات بازدید کنندگان نیز پاسخ دادند.شایان ذکر است سلسه بازدید های دانشجویان و دانش 
آموزان در قالب نام )راهیان پیشرفت ( با برنامه ریزی های صورت گرفته به همت روابط عمومی شرکت 
پالایش نفت آبادان به منظور آشنایی هر چه بیشتر دانش آموزان و دانشجویان با ظرفیت ها و توانمندی های 

صنعت پالایش نفت کشور با رعایت دستور العمل های ابلاغی اجرا می گردد.

دستگاه برش اسلب با موفقیت در خط تولید فولاد 
خوزستان نصب شد

اصفهان_راعی: مدیر بخش فولادسازی فولاد خوزستان با اعلام این خبر گفت: یکی از 
راهبردهای اصلی مجموعه فولاد خوزستان، مشتری مداری است. به دنبال دستور مدیرعامل 

در جلسه کمیته راهبری مقرر شد، خط برش اسلب در فولاد خوزستان نصب شود.
محمدمهدی شریف شاذیله در ادامه گفت: یکی از مشتریان درون استانی فولاد خوزستان، شرکت نورد و لوله 
اهواز است. اسلب مورد نیاز این شرکت، عرض ۶00 است. با توجه به اینکه اسلب تولیدی فولاد خوزستان 
عرض 1۲۵0 اســت، تصمیم گرفته شد، با استفاده از دستگاه برش، اسلب مورد نیاز شرکت نورد در مبدأ 
برش داده شود.کار نصب از اواخر شهریورماه آغاز شد و با همکاری مجدانه ی واحدهای خرید، ساختمانی، 
ماشین آلات و به محوریت فولادسازی در کمتر از چهل روز دستگاه برش اسلب که تولید داخل کشور است، 
خریداری و از ابتدای آبان ماه راه اندازی شد. دستگاه دوم هم از ابتدای آذرماه در مدار قرار می گیرد.مدیر بخش 
فولادسازی کاهش چشم گیر هزینه های حمل و نقل را از جمله نتایج اجرای طرح نام برد و افزود: پیش از 
اجرای طرح، هر تریلر تنها یک اسلب به وزن 1۵ تُن را به مقصد شرکت نورد لوله اهواز حمل می کرد، در 
صورتی که، پس از برش هر تریلر قادر به حمل سه اسلب برش خورده به وزن ۲۲.۵ تُن است و این شرایط 
یعنی کاهش ۳۳ درصدی هزینه های حمل و نقل و افزایش تُناژ انتقال. از طرفی شمش برش خورده به 
راحتی در خط تولید کارخانه مقصد بارگذاری می شود. این دستگاه قابلیت برش در قطاع مختلف و به سفارش 
مشتری را دارد.شریف در مورد جانمایی دستگاه اینگونه توضیح داد: با توجه به نیاز گاز، اکسیژن، برق و 
تجهیزات جابجایی و در نظر گرفتن فاصله مکانی، بهترین نقطه برای نسبت خط برش در سایت فولادسازی 
در نظر گرفته شد. جایی که با کمترین هزینه و بیشترین بهره وری، شمش ها برش داده شود و بارگیری شوند.

 سرانه مصرف آب در البرز ۵۰ درصد 
بالاتر از استاندارد است

 مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز گفت: سرانه مصرف آب هر نفر در شبانه روز در 
استان البرز ۵0 درصد بالاتر از میزان استانداردهای تعریف شده است.

ذوالفقار مهدی زاده گفت: با وجودی که در شرایط کم آبی و خشکسالی و کاهش بارش های جوی قرار 
داریم، ساکنان استان البرز همچنان با سرانه مصرف ۲۲۵ لیتر در شبانه روز، ۷۵ لیتر بیشتر از الگوی استاندارد 
1۵0 لیتری آب مصرف می کنند. وی تصریح کرد: در شرایط کنونی که با مشکل کاهش شدید بارش ها 
و افت سطح مخازن ذخیره آب سدها و منابع سفره های زیرزمینی مواجه هستیم، حداقل کاری که از تک 
تک ما بر می آید، ترک مصارف غیرضروری و کاهش حداقل 10 درصد از مصارف روزانه در منازل و محیط 
زندگی است تا با نزول بارش های رحمت الهی در آینده، بخشی از کمبود جبران شود و تا آن زمان با مشکل 

جدی در تامین و توزیع آب مواجه نشویم.

 ما به تفاوت حقوق بازنشستگان
 تا پایان اسفندماه پرداخت می شود

رییس اداره ارتباطات مردمی اداره کل تأمین اجتماعی استان البرز با بیان اینکه افزایش 
حقوق بازنشتگان حداقل بگیر از فرودین ماه انجام شده است، اظهار کرد: مابه تفاوت 

افزایش حقوق سایر سطوح نیز از فروردین تا اسفندماه پرداخت خواهد شد.
احمدرضا پورتقی، رییس اداره ارتباطات مردمی اداره کل تأمین اجتماعی استان البرز، در خصوص بیمه 
بیکاری، گفت: براساس برآورد بیمه بیکاری، سابقه برای مجردین و متاهلین متفاوت ارزیابی می شود، با 
این تفاسیر که برای مجردین ۶ الی ۲4 ماه و برای متاهلین 1۲ ماه در نظر گرفته می شود.وی با بیان اینکه 
یک سال سابقه برای افراد مجرد و یک سال و نیم برای متاهلین است، افزود: با این تفاسیر پرداخت بیمه 
بیکاری تا ۵0 ماه برای افراد محاسبه می شود؛ در این میان ۵۵درصد دستمزد و براساس قوانینی همچون 
حق اولاد و مسکن پرداخت می شود.پورتقی در خصوص بیمه کارگران ساختمانی، گفت: درباره این مسئله 
را بارها صحبت کردیم و امیدوارم اتفاقی بیافتد که عزیزان را شناسایی و بتوانیم بیمه کنیم در حال حاضر 
اتفاق خاصی نیفتاده است.این مقام مسؤول با بیان اینکه افزایش حقوق بازنشتگان حداقل بگیر از فرودین 
ماه انجام شده است، اظهار کرد: مابه تفاوت افزایش حقوق سایر سطوح  نیز از فروردین تا اسفندماه پرداخت 
خواهد شد.رییس اداره ارتباطات مردمی اداره کل تأمین اجتماعی استان البرز یادآور شد: پرداختی تحت عنوان 
حق اولاد تا مادامی که فرزند دختر ازدواج نکرده باشد و فرزند پسر تا زمانی که تحصیل می کند، پرداخت 
می شود.وی با اشاره به موضوع بازنشستگی، ادامه داد: سن بازنشستگی با ۳0 سال سابقه برای آقایان ۵0 

سال و برای بانوان 4۵ سال است.

بارش های اخیر یزد ، امیدوارکننده اما بی تاثیر بود
یزد- صادقی مقدم- مدیرعامل شرکت آب منطقه ای یزد گفت:با بارش های اخیر، 
پیش بینی های بارش پاییز که پایین تر از نرمال بود به امیدواری تبدیل شد اما در حال 

حاضر تاثیر معنا داری برروی منابع آبی استان نداشته است.
“محمدمهدی جوادیان زاده« با اشاره به وضعیت استان به لحاظ خشکسالی مستمر و عمدتا ناشی از 
تغییراقلیم افزود::درحال حاضر مهمترین مسئله، تامین آب شرب پایدار است و همه برنامه ریزی ها بر این 
اساس در حال انجام می باشد.وی با بیان اینکه خشکسالی بر روی منابع آب زیرزمینی داخل استان به شدت 
اثر منفی گذاشته و کسری مخزن متوسط دوره آماری استان از ۲۳0میلیون متر مکعب به حدود ۲4۵میلیون 
متر مکعب رسیده است گفت: بارش های مقطعی در اردیبهشت ماه و مردادماه سال جاری که مربوط به 
سال آبی گذشته می شود نشان می دهد در برخی از مناطق، اثرات مثبتی داشته ولی ما همچنان دچار کسری 
مخزن هستیم.جوادیان زاده به راهکارهایی که برای توسعه منابع آب شرب برنامه ریزی شده اشاره کرد و 
گفت: با همکاری شرکت آب و فاضلاب در سال گذشته و ۶ماهه اول سال جاری به بیش از 100 حلقه چاه، 
مجوزهای لازم برای حفر، کف شکنی و جابجایی تخصیص، صادر شده است.وی اظهار داشت:خوشبختانه 
با پیگیری های لازم جهت منابع آب انتقالی که توسط مجموعه استان انجام شده فعلا آب پایدار و مناسبی را 

دریافت می کنیم و امیدواریم با این رویه ای که طی می شود مشکل خاصی نداشته باشیم.

برپایی نمایشگاه بزرگ کتاب شرکت پالایش نفت آبادان
همزمان با هفته کتاب، کتابخوانی ، نمایشگاه بزرگ کتاب ، از ۲۵ آبان در محل باشگاه 
نفت شرکت پالایش نفت آبادان واقع در منطقه بریم میدان الفی آغاز به کار کرد و تا 

17 آذرماه ادامه دارد.
مدیر عامل پالایشگاه آبادان در آیین افتتاح این نمایشگاه گفت : کتاب محصول تجربه  های بشری و 
خلاقیت  های ذهنی و آموخته  های دراز مدت انسان است. سهم کتاب در انتقال دانش  ها، گاهی به مراتب 
بیشتر و فراتر از دیگر ابزار آموزشی است. وی افزود: هدف از برپای این نمایشگاه تحقق منویات مقام معظم 
رهبری در زمینه توسعه و ترویج کتاب و اهمیت کتابخوانی، دستیابی به جایگاه واقعی کتاب و کتابخوانی در 

فرهنگ عامه و برجسته سازی جلوه های نهضت کتابخوانی در بین شهروندان آبادانی می باشد.
شایان ذکر است در این رویداد فرهنگی، بیش از ۳000 عنوان  در ۲۵000 مجلد از موضوعات گوناگون در 
زمینه های ادیان، ادبیات، بهداشت و سلامت، تاریخ، علم و فناوری، کودک و نوجوان به مخاطبین عرضه 
گردیده است.همچنین جهت رفاه حال بیشتر بازدیدکنندگان و در راستای مسئولیت های اجتماعی این 

شرکت ، تخفیف های40درصدی برای عموم شهروندان در نظر گرفته شده است.

اخبار کوتاه 

خزانه دار شــورای اسلامی شهر کرج از 
احداث دو پلاتوی نمایش در این شــهر 
با تخصیص پنج میلیارد تومان اعتبار خبر 
داد و گفت: یکی از این پلاتوها با ظرفیت 
70 نفر در پارک خانواده جانمایی شده و 

دیگری نیز در حال جانمایی است.
علی ذبیحی، در حاشــیه آئین رونمایی از پوستر 
یازدهمین جشنواره تئاتر استانی که در تئاتر شهر کرج 
برگزار شد، اظهارداشت: استان البرز در حوزه فرهنگ 

و هنر از حداقل ها هم محروم است؛ امروز یک پلاتوی تخصصی حوزه نمایش در 
شهر کرج وجود ندارد و حتی زیرساخت احداث آن نیز فراهم نشده است. خزانه دار 
شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: در دوره ششم شورای اسلامی شهر کرج، 
بودجه فرهنگی شهر از ۲0 به 40 میلیارد تومان و در مباحث عمرانی تا ۶0 میلیارد 
تومان افزایش یافت و در تباصر بودجه نیز، احداث پلاتوی ویژه نمایش پیش بینی 
شده است که این اقدامات نشان دهنده دغدغه و تلاش اعضای شورای شهر کرج 

در زمینه امور فرهنگی و هنری است.
عضو شــورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه یکی از این پلاتوها با ظرفیت 
۷0 نفر در پارک خانواده جانمایی و دیگری نیز در حال جانمایی در مکان دیگری 
است، عنوان کرد: پیگیری های لازم انجام شده  تا در روز افتتاحیه جشنواره تئاتر 

استانی، کلنگ احداث اولین پلاتوی تخصصی تئاتر 
شهر کرج بر زمین زده شود، تلاش ما بر آن است 
که تا پایان سال جاری و نهایتا پایان بهار 140۲، دو 

پلاتوی این شهر را به بهره برداری برسانیم.
ذبیحی به پیش بینی اعتبــار ۲00 میلیارد ریالی 
احداث تئاتر شــهر اشــاره کرد و افزود: با توجه به 
افزایش نــرخ تورم  تکمیل این پــروژه به اعتبار 
بیشــتری نیاز دارد که در این راستا باید از بخش 

خصوصی نیز کمک گرفت. 
وی از اختصاص پنج میلیارد تومان به احداث دو پلاتوی تئاتر در این شــهر بر 
اساس ارائه پیشنهادی در پیش بینی بودجه سال 1401 خبر داد و گفت: زمانی 
که در پارک های سطح شهر به ویژه پارک تنیس قدم می زنیم، هنرمندانی را 
می بینیم که به اجرای موسیقی در گوشه ای راضی هستند؛ چرا این افراد به جای 
اینکه در سرما و گرما در خیابان ها هنر خود را عرضه کنند، نباید در جایی به این 

امر بپردازند که تمرکز داشته باشند؟
عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه روحی که در تئاتر وجود دارد، 
انسان را زنده نگه می دارد، خاطرنشان کرد: امید است سال آینده مراسم افتتاحیه 
جشــنواره تئاتر استانی و رونمایی از پوستر آن در پلاتویی که احداث خواهد شد 

برگزار شود و ما نیز به وعده هایی که داده بودیم و محقق شد برسیم.

رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان البرز 
با اشاره به دســتاوردهای بزرگ علمی 
و پژوهشی کشــورمان گفت: نمایشگاه 
هفته پژوهش استان البرز با 1۶0 غرفه 
در دانشــگاه اسلامی البرز پذیرای مردم 

خواهد بود.
دکتر حسین کلانتری خلیل آباد در نشست خبری 
برنامه های هفته پژوهش استان البرز که در دانشگاه 
آزاد کرج برگزار شد، با بیان اینکه امسال برنامه های 

هفته پژوهش استان البرز با محوریت دانشگاه آزاد اسلامی  اجرا می شود، گفت: 
امســال  برنامه های متنوعی برای هفته پژوهش پیش بینی کرده ایم.کلانتری 
خلیل آباد افزود: مدیران پژوهشــی برتر قطب های علمی، انجمن های علمی و  
نزدیک به 100 پژوهشگر علمی استان البرز معرفی خواهیم کرد.رییس دانشگاه 
آزاد اسلامی البرز، شناسایی و تجلیل از دانش آموزان و معلمان پژوهشگر استان 
البرز را از مهمترین برنامه ها برای تشــویق آینده سازان به فراگیری علم ودانش 
برشمرد.وی ادامه داد: نمایشگاه هفته پژوهش استان البرز با 1۶0 غرفه در دانشگاه 
اسلامی البرز پذیرای مردم خواهد بود.معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری 
البرز در ادامه این نشست اظهار کرد: رویکرد هفته پژوهش  امسال باتوجه به شعار 
سال تعیین شده است.کاوه حدادپور توضیح داد: در سنوات گذشته هفته پژوهش با 

محوریت دانشگاه خوارزمی برگزار می شد ولی امسال 
مقرر شد  دانشگاه آزاد میزبان این رویداد باشد.وی 
افزود: در بحث پژوهش و برگزاری نمایشگاه سعی 
کردیم نیازهای اســتان و کشور را در نظر بگیریم  
که به عنوان مثــال کم آبی و ریزگرد از مهمترین 
موضوعات هفته پژوهش هستند.حدادپور با اشاره به 
وجود مراکز علمی و تحقیقاتی بزرگ کشور در البرز 
گفت: ظرفیت علمی و تحقیقاتی البرز بسیار بالاست 
و یکی از استان هایی است که بیشترین تعداد هیات 
علمی در دانشگاه ها و بیشترین تعداد دانشجویان را دارد به همین دلیل باید از این 
ظرفیت ها استفاده کرد.این مسئول توضیح داد: هفته پژوهش فرصتی است که 
فرهنگ پژوهش در جامعه به ویژه دانشــجویان و دانش آموزان توسعه یابد.وی 
تاکید کرد: متاسفانه علی رغم تلاش های صورت گرفته هنوز ارتباط بین صنعت و 
دانشگاه قوی نیست و در این حوزه نیازمند اصلاحات جدی هستیم.معاون استاندار با 
تاکید بر اینکه در بحث پژوهش باید به درک درستی از نیازهای جامعه برسیم، افزود: 
کم آبی؛ ریزگردها و ترافیک از جمله مباحثی است که باید نگاه پژوهش محورانه 
روی آنها متمرکز شود.وی گفت: در مجموع فعالیت های فرهنگی بلندمدت و زمان 
بر است و اگر میخواهیم در بحث پژوهش موفق عمل کنیم با تفکر پژوهشگرانه را 

در نسل جوان پرورش دهیم.

 کلنگ احداث اولین پلاتوی تخصصی تئاتر شهر کرج 
بر زمین زده می شود

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج؛

 نمایشگاه هفته پژوهش البرز
 در دانشگاه آزاد کرج برپا خواهد شد

رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان البرز:

مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی 
نهاد کتابخانه های عمومی کشور از اجرای 
17 هــزار برنامه فرهنگــی ویژه کتاب 
و کتابخوانی در کشــور گفــت و افزود: 
برگزاری جشنواره قصه گویی نهال امید 
یکی از این تعداد برنامه بود که اســتان 
البــرز در اجرای برنامه قصه گویی نهال 

امید بسیار خوش درخشید.
محمدرضا اســفاری، مدیرکل ترویج کتابخوانی 

و امور فرهنگی نهاد کتابخانه های عمومی کشور، در آیین بزرگداشت کتاب و 
کتابخوانی که امروز در کتابخانه امیرکبیر برگزار شد، اظهار کرد: امسال هفته 
کتاب به واسطه همکاری و هماهنگی دستگاه های این حوزه بسیار متفاوت در 

حال برگزاری است و شاهد هم افزایی بین دستگاه های متولی هستیم. 
مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی نهاد کتابخانه های عمومی کشور در 
ادامه افزود: روز گذشته با حضور رییس جمهور و وزیر ارشاد برنامه های خوبی اجرا 
شد و در ستاد مرکزی در جریان مشکلات هستیم و برخی موانع قانونی هستند 

که امیدواریم با تعاملات هرچه زودتر مرتفع شوند. 
مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
از برگزاری 1۷هزار برنامه فرهنگی در ســطح کشور همزمان با هفته کتاب و 

کتابخوانی خبر داد و خاطر نشــان کرد: 1۷ هزار 
برنامه پیش بینی کردیم و در سطح کشور تا روز 
جمعه در حال اجرا است که امیدواریم بسیار موثر 

و اثرگذارتر از قبل باشند. 
مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی نهاد 
کتابخانه های عمومی کشوریادآور شد: در خصوص 
دهه فجر، سالروز شــهادت حاج قاسم، جشنواره 
رضــوی و عید نوروز برنامه های ویژه ای داریم و 
امیدواریم که به بحث کیفی سازی این مراسم توجه 

شود. قصه گویی یکی از بهترین کارها بود که توسط البرز اجرا شد.
مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
ارائه خدمت فرهنگی را فلسفه نهاد کتابخانه های عمومی برشمرد و تصریح 
کرد: راه های ارتباطی ما مشــخص است و یکی از این بسترهای ارتباطی با 

مردم کتابداران هستند. 
اسفاری مدیرکل ترویج کتابخوانی و امور فرهنگی نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور یادآور شد: گاهی برخی مشکلات با ارائه راهکارهای فرهنگی حل می شود 
و در همین راستا به دنبال ساخت انیمیشن های جدید و رونمایی از آنها هستیم 
و به طور نمونه خانم واقای کتابدار ادامه دارد و امیدواریم به پرچم داری مطالعه 

و کتابخوانی برسیم.

مدیر عامل شرکت گاز استان البرز بیان 
کرد: بیش از هــزار و 70۶ میلیون متر 
مکعب گاز طبیعی در ۶ ماهه نخســت 
امسال در بخش صنایع استان البرز به 
مصرف رسیده که نسبت به مدت زمان 
مشابه ســال 1400 رشد پنج درصدی 

داشته است.
سیدرضا غفاریان مدیر عامل این شرکت، با بیان 
این مطلب، که بیــش از هزار و ۷0۶ میلیون متر 

مکعب گاز طبیعی در ۶ ماهه نخســت امسال در بخش صنایع استان البرز به 
مصرف رســیده که نسبت به مدت زمان مشابه سال 1400 رشد پنج درصدی 
داشته است، اظهار کرد: در سالی که به فرمایش مقام معظم رهبری، سال »تولید، 
دانش بنیان، اشتغال آفرین« نامگذاری شده، گاز طبیعی به عنوان محور توسعه 
و تولید، در اشتغال آفرینی و رونق کسب و کارهای موجود بسیار موثر و نقش 

اساسی دارد.
غفاریــان با بیان اینکه مصرف بیش از ۲ هزار و 49۷ میلیون متر مکعب گاز 
در تمامی بخش های خانگی، تجاری، صنعتی و ... در اســتان مصرف شده  با 
تاکید بر سیاست جایگزینی گاز طبیعی با سایر سوخت های مایع نظیرگازوئیل، 
مازوت و فرآورده های میان تقطیر، بیان کرد: استفاده از گاز طبیعی به میزان قابل 

توجهی آلودگی هوای ناشی از سایر سوخت ها را 
بسیارکاهش داده و نقش مهمی در تولید و اشتغال 

در کشور دارد.
وی افزود: امروزه گاز به عنوان یکی از مهمترین 
و حیاتی ترین منابع انرژی در جهان مطرح شده 
است، به طوریکه کارشناسان، آینده انرژی جهان را 
متعلق به گاز طبیعی می دانند. این سوخت به دلیل 
مزایای متعدد زیست محیطی و همچنین کاهش 
ذخایر نفتی جهان در مقایسه با سایر حامل های 

انرژی به طور ملموسی مورد توجه قرار گرفته است.
به گفته مدیر عامل شرکت گاز البرز ارزش ذاتی و واقعی گاز طبیعی زمانی بیشتر 
آشکار می شود که بدانیم ایجاد حرارت، فقط بخش کوچکی از کاربردهای متنوع 
این ماده حیاتی است و ارزش و اهمیت اصلی آن در ایجاد ارزش افزوده فراوان و 

قابلیت تبدیل به هزاران نوع کالای با ارزش اقتصادی دیگر است.
غفاریان گفت: مصرف گاز طبیعی علاوه بر مزیت های زیست محیطی، منجر 
به کاهش هزینه های تعمیر و نگهداری و افزایش قابلیت اطمینان بهره برداری در 
صنایع نسبت به سوخت مایع است.وی بیان کرد: هم اکنون این شرکت توانسته 
در برنامه ریزی های مربوط به گازرســانی به بخش های صنعتی، نیروگاه هی، 

تجاری، عمومی و بخش خانگی به اهداف تعیین شده خود دست یابد.

اجرای 17 هزار برنامه فرهنگی ویژه هفته کتاب و کتابخوانی
 در کشور صورت گرفت؛

رشد 5 درصدی مصرف گاز در بخش صنعت استان البرز
در 6 ماهه نخست صورت گرفت؛

اصفهان-بهمن راعی: رئیس برنامه ریزی، تحلیل 
سیستم ها و توسعه سامانه های شرکت پالایش 
نفت اصفهان گفت: واحد تصفیه گازوئیل پالایشگاه 
اصفهان در کنار تحقق اهداف محیط زیستی این 

شرکت سودآوری خوبی را نیز به همراه دارد.
مصطفی نظری، رئیس برنامه ریزی، تحلیل سیســتم ها و 
توسعه سامانه های شرکت پالایش نفت اصفهان با بیان اینکه 
پروژه تصفیه گازوئیل برای تولید بهینه سوخت دیزل در پکیج 
طرح بهینه ســازی پالایشگاه قرار گرفته است، اظهار داشت: 
باید توجه داشت که روزانه 1۵0 تا 1۵۵ هزار بشکه گازوئیل در 
پالایشگاه اصفهان تولید می شد که عمده آن دارای گوگرد بالا 
و در حد استاندارد یورو ۲ بوده است. همچنین برای صیانت از 
هوای اصفهان، پیش از این، 10 هزار بشکه از گازوئیل یورو 4 
واحدهای آیزوماکس، برای مصرف در شهر اصفهان اختصاص 
داده می شــد. وی افزود: با راه انــدازی واحد تصفیه گازوئیل، 

شرکت پالایش نفت اصفهان از این پس روزانه 100 هزار بشکه 
گازوئیل یورو پنج تولید کرده که این میزان می تواند همه گازوئیل 

قابل فروش ما را به استاندارد جهانی یورو 4 تبدیل کند.
رئیس برنامه ریزی، تحلیل سیســتمها و توسعه سامانه های 
شرکت پالایش نفت اصفهان با تاکید بر اینکه اصلی ترین هدف 
شرکت برای بهره برداری از واحد تصفیه گازوئیل کاهش گوگرد 
رها شده در هوا ناشی از مصرف گازوئیل است، تصریح کرد: از 
سوی دیگر نیز باید توجه داشته باشیم که هر چه به استانداردهای 
جهانی نزدیک می شویم ارزش تولیداتمان نیز افزایش می یابد که 
در نتیجه منجر به سودآوری بیشتر برای شرکت نیز خواهد شد.

وی با اشاره به اینکه سود پیش بینی شده این واحد بر اساس 
نرخ های موجود در صورت های مالی ســال گذشته، سالیانه 
۲۶۳ میلیون دلار بوده، ابراز داشــت: پیش بینی ما بر اساس 
نرخ های سال جاری روزانه حدود یک میلیون دلار است و این 

نوید بازگشت سرمایه در کمتر از 4 سال را به ما می دهد.

نظری تاکید کرد: سختگیری های استاندارد منجر به افزایش 
قیمت محصولات با کیفیت و در نتیجه ســودآوری بیشــتر 
طرح های بهینه سازی می شــود، راه اندازی این واحد علاوه 
برعملکرد اقتصادی و همسویی با منویات مقام معظم رهبری 
در توسعه اقتصاد مقاومتی، تاثیر به سزای در صیانت از محیط 

زیست کشور نیز دارد.
رئیس برنامه ریزی، تحلیل سیســتمها و توسعه سامانه های 
شرکت پالایش نفت اصفهان همچنین با اشاره به اینکه یک 
میلیارد یورو برای پروژه تصفیه گازوئیل پالایشگاه اصفهان هزینه 
شــده است، ادامه داد: امیدواریم همه ارکان و ذینفعان شرکت 
همچنان گذشته ما را در اجرای سایر طرح های بهینه سازی و 
حفظ ظرفیت پالایشگاه که بالغ بر ۳ میلیارد یورو سرمایه گذاری 
نیاز دارد، یاری نمایند و هلدینگ پتروپالایشی شپنا در طلیعه 
بامــداد 140۵ بر اوج قله های موفقیت، فردای بهتری را برای 

ایران اسلامی رقم بزند.

واحد تصفیه گازوئیل پالایشگاه اصفهان؛ یک تیر و ۲ نشان

اهمیت زمان شناسی و دشمن شناسی در مقطع کنونی
رئیس سازمان بسیج سازندگی کشور عنوان کرد: کرمانشاه - الهه فرهادی : رئیس سازمان بسیج 

سازندگی کشور گفت: در مقطع کنونی باید به دو 
موضوع زمان شناسی و دشمن شناسی توجه جدی 

داشته باشیم.
سردار محمد زهرایی در دومین رزمایش جهادگران فاطمی و 
همایش طلایه داران اقتصاد مقاومتی در حسینیه ثارالله کرمانشاه، 
با بیان اینکه هم اکنون درگیر جنگ ترکیبی هستیم گفت: در 
شــرایط کنونی یا دشمنان از جنگ مستقیم با ما خسته شده 
و یا چون مولفه های گوناگون جنگ با انقلاب را تجربه کرده 
و از دیگر راه ها نتواســته اند به ما ضربه وارد کنند، به این نوع 
جنگ روی آورده اند.وی افزود: دشمنان زمانی که دیدند با ترور 
و فتنه های داخلی و این دست اقدامات نمی توانند کاری از پیش 
ببرند، جنگ نیابتی را با پشتیبانی ۶0 کشور تا به دندان مسلح دنیا 
شروع کرده و جنگ هشت ساله را به ما تحمیل کردند و چون 
از این راه هم نتوانستند به اسلام و انقلاب ضربه بزنند، امروز 
به جنگ ترکیبی روی آورده اند.رئیس سازمان بسیج سازندگی 
کشور در ادامه با اشاره به مشاهده رگه های ترورهای دهه ۶0 
در فتنه اخیر، گفت: دشمنان در اوایل پیروزی انقلاب اسلامی 
در دهه ۶0 حدود 1۷ هزار نفر را در کشــور ترور کردند و این 
روزهــا هم در بازه زمانی ۲۵ تا ۲۷ آبان ۲۳ نفر از عزیزانمان را 

به شهادت رساندند.

زهرایی با بیان اینکه تاکنون ۷0 نفر از مدافعان امنیت در کشور 
به شهادت رســیده اند، افزود: این آمار گرچه زیاد است، اما در 
مقایسه با شهدای سالهای جنگ تحمیلی که ۲۳0 هزار شهید 
بوده، چیزی نیســت.وی گفت: دشمنان در فتنه اخیر تلاش 
کردند به بهانه تنگ شدن ســفره مردم شورش پابرهنگان 
راه بیاندازند، غافل از اینکه انقلاب اســلامی بیش از هرچیز 
انقلاب پابرهنگان است، لذا محرومین جامعه در عین حال که 
مشکلات و سختی ها و نارسایی را می بینند، اما از آرمان های 
خود دست نخواهند کشید.وی به نقش رسانه در اغتشاشات 
اخیر هم اشــاره کرد و  با بیان اینکه در جنگ رسانه یکی از 
ابزارها »برجسته سازی« است، گفت: دشمنان از این ابزار به 
خوبی اســتفاده کرده و در ماجرای فوت خانم مهسا امینی که 
البته همه ما را متاسف کرد، موج سواری کردند و در این بین 
چند هنرمندنما هم افاضاتی داشته و آتش فتنه را گرم کردند.وی 
با بیان اینکه دشمنان با استفاده از ظرفیت های فضای مجازی 
جوانــان و نوجوانان را از واقعیت کف میدان دور کردند، گفت: 
دشمنان در فضای مجازی به نسل جوان القا کردند که همه 
چیز خراب است و هیچ آینده ای وجود ندارد و همه چیز به بن 

بست رسیده و همین ها را مدام تکرار کردند و امروز متاسفانه این 
تفکر در بین برخی جوان ها وجود دارد.وی ادامه داد: دشمنان 
به خوبی از ابرازهای فضای مجازی به نفع خود استفاده کرده 
و با تکرار دروغ های خود برخی از افراد جامعه را با خود همراه 
کرده و تنها در طول ۶0 روز ۵0 هزار نوع دروغ را به خورد مردم 

داده و تکرار کردند.
رئیس سازمان بسیج سازندگی با بیان اینکه در شرایط کنونی 
برای مقابله با دشمنان باید به دو موضوع زمان شناسی و دشمن 
شناسی توجه جدی داشته باشیم، گفت: در حوزه زمان شناسی 
باید هوشیار بوده و به موقع به تکلیف خود عمل کنیم و صحنه 
را خالی نکنیم و بی تفاوت هم نباشیم. در طول تاریخ بی تفاوتی 
انسانها بیشترین ضربه را به اسلام وارد کرده، کما اینکه قیام 
عاشورا در پی بی تفاوتی مسلمانان رخ داد.زهرایی با بیان اینکه 
در شرایط کنونی بیش از هر زمانی دیگری باید دشمن شناس 
باشیم، گفت: دشمنان اسلام و انقلاب هم اکنون به ارکان اصلی 
انقلاب یعنی ولایت، مردم و نمادهای اســلامی یعنی چادر و 
مسجد و قرآن حمله کرده اند و به همین دلیل است که از آن 
بــه عنوان جنگ ترکیبی یاد می کنند و ما نیز باید به صورت 

ترکیبی به مقابله با همه آنها برویم.وی با اشاره به اینکه امروز در 
کشور مشکل داریم، بی عرضگی و بی کفایتی داریم و باید با 
همه اینها مقابله کنیم، تاکید کرد: هرچه دشمنان داعش وارتر و 
با خشونت بیشتر به ما حمله کنند باید شتابمان را برای خدمت 

به مردم بالا ببریم.
وی با بیان اینکه بســیجیان تهدیدها را به فرصت تبدیل 
می کنند، گفت: باید فضای رسانه ای کشور را با اخبار امیدوار 
کننده پر کرده و با کار جهادی جامعه را امیدوار کنیم.زهرایی 
با بیان اینکه در هفته بسیج 14 هزار گروه جهادی از مجموع 
4۲ هزار گروه جهادی به مناطق محروم کشور اعزام خواهند 
شد، گفت: اعزام ها از ۲۶ آبان در سراسر کشور  آغاز و تا 1۵آذر 
ادامه خواهد داشت.در ادامه فرمانده سپاه نبی اکرم)ص( استان 
کرمانشــاه گفت: هرچه از ما شهید کنند، شتاب حرکت رو به 
جلوی انقلاب اســلامی ایران بیشتر خواهد شد.سردار بهمن 
ریحانی با اشــاره به فرمان تاریخی امام)ره( مبنی بر تشکیل 
بسیج، گفت: امام)ره( با این فرمان تاریخی یک شجره طیبه 
و گنجینه ارزشمند از خود به یادگار گذاشت که به یاری خداوند 
امروز این شجره طیبه به درخت تناوری تبدیل شده که شاخ و 
برگ های آن در سراسر دنیا گسترانیده شده است.وی با بیان 
اینکه امام)ره( اعتقاد داشت اگر تفکر بسیجی در جامعه نهادینه 
شود اسلام و انقلاب در برابر دشمنان بیمه خواهند شد، ادامه داد: 

امروز به حمد خدا بسیج به عنوان یکی از بزرگترین مولفه های 
قدرت و بازدارندگی در کشــور مطرح است.فرمانده سپاه نبی 
اکرم)ص( استان کرمانشاه ادامه داد: امام )ره( با فرمان تشکیل 
بسیج به دنبال تشکیل یک ارتش بزرگ مردمی با اعتقاداتی 
محکم و داوطلبانه در همه صحنه ها و در هر میدانی که انقلاب 
به حضور مردم احتیاج داشته باشد، چه در درعرصه های جهاد 
نرم و جهاد سخت و جهاد اقتصادی و جهاد امنیتی و... بود که 
امروز ثمرات تشکیل این نهاد مردمی را در مقابله فتنه بزرگ 
دشــمنان می بینیم.وی با بیان اینکه جهادگران گروه های 
جهادی ســربازان خط مقدم بوده که بدون هیچ چشمداشت 
مادی در عرصه خدمتگزاری به محرومان پای کار هســتند، 
گفت: گروه های جهادی در عین حال که با حضور پررنگ خود 
در عرصه های خدمت رسانی پایه های انقلاب را تثبیت کرده اند، 
امروز در کف میدان مبارزه با اغتشاشــگران بوده و دشمنان را 

عصبانی کرده اند.
سردار ریحانی با بیان اینکه گروه های جهادی مجاهدان جهاد 
تبیین هســتند، گفت: گروه های جهادی هم با زبان و هم با 
عمل خود پای کار هستند.وی ضمن تبریک و تسلیت شهادت 
نادر بیرامی مسئول اطلاعات سپاه شهرستان صحنه توسط 
اغتشاشگران گفت: دشمنان بدانند با شهادت تعدادی از مدافعان 

امنیت نمی توانند مسیر حرکت اسلام و انقلاب را کند کنند.

کل بودجه کرج کفاف ساخت ۴ کیلومتر مترو می دهد!
شهردار کرج با بیان اینکه ساخت هر کیلومتر مترو 
حدود 1۵00 میلیارد تومان هزینه دارد، اظهار کرد: 
بودجه اسمی امسال شــهرداری ۶100 میلیارد 
تومان است که حتی اگر تمام آن هم محقق شود، 
برای ایجاد تنها چهار کیلومتر خط مترو کافی است.
مهرداد کیانی در جمع خبرنگاران با بیان اینکه ترافیک یکی 
از مهمترین معضلات کرج و سایر کلانشهرهای کشور است، 
اظهار کرد: ترافیک مساله ای ملی است و مردم در اغلب شهرها 
با آن درگیر هستند بنابراین ادعای اینکه شهرداری بتواند به 

تنهایی این دغدغه را به صفر برساند، واقعیت محور نیست.
وی با تاکید براینکه تمام دستگاه های ذی ربط در این حوزه 
باید همکاری لازم را برای کاهش ترافیک داشته باشند، اضافه 
کرد: با توجه به افزایش روز به روز تعداد خودروها باید به سمت 
هوشمند سازی سیستم حمل و نقل عمومی پیش برویم تا 

بتوانیم عبور و مرور را برای شهروندان تسهیل کنیم.
وی افزود: یکی از راهکارهای کاهش ترافیک ایجاد خطوط 
بی آرتی است که مطالعه اولیه آن از حصارک تا میدان شهید 

سلطانی انجام شده و امیدواریم به زودی وارد فاز اجرایی شود.
کیانی با بیان اینکه به زودی ۷0 دستگاه اتوبوس وارد خطوط 
مناطق مختلف شهر می شود، گفت: امیدواریم با حمایت دولت، 

بتوانیم این تعداد را به ۲۵0 دستگاه برسانیم.
ساخت هر کیلومتر مترو 1۵00 میلیارد تومان 

هزینه دارد
شهردار کرج در پاسخ به آخرین وضعیت پروژه قطار شهری 
کرج گفت: این پروژه طی دهه گذشــته با فراز و نشیب های 
زیادی مواجه بوده است.وی ادامه داد: بنا شده دو ایستگاه چهارراه 
طالقانی و 4۵ متری گلشهر به بهره برداری برسد ولی واقعیت 
این است این هفت کیلومتر عملا گرهی از مشکل ترافیک شهر 
حل نمی کند و باید به سمت بهره برداری از ایستگاه های دیگر 
پیش برویم تا شهروندان بتوانند برای سفرهای درون شهری از 
این سیستم استفاده کنند.وی با بیان اینکه ساخت هر کیلومتر 
از مترو حدود 1۵00 میلیارد تومان هزینه دارد، ابراز کرد: بودجه 
اسمی امسال شهرداری ۶100 میلیارد تومان است که حتی اگر 
تمام آن هم محقق شود، برای ایجاد تنها چهار کیلومتر خط مترو 

کافی است.شهردار کرج اظهار کرد: در بحث مترو و هر پروژه در 
دست احداث شهری، بهترین کار صداقت با مردم است چون در 
غیر این صورت توقعی در آنها ایجاد می شود که عملی نیست.

وی تاکید کرد: استاندار البرز تاکید زیادی بر تسریع در تکمیل دو 
ابرپروژه قطار شهری دارد و ما هم با تمام توان در این مسیر گام 
برمی داریم ولی اینکه به مردم قول دهیم در آینده نزدیک تمام 
خطوط بارگذاری می شود، کاری نشدنی است.کیانی همچنین 
به بحث تاکسی های فرسوده فعال در خطوط مختلف اشاره کرد 
و افزود: به زودی مرکزی برای ارائه خدمات به تاکســی داران 
عزیز در باغستان راه اندازی می کنیم تا به این قشر زحمت کش 
خدمــات ویژه ای ارائه دهد. علاوه براین، با بانک شــهر هم 
رایزنی صورت گرفته تا برای نوسازی این ناوگان به صاحبان 
تاکسی های فرسوده تسهیلاتی با اقساط بلند مدت و بهره ای 

تقریبا نزدیک به صفر پرداخت شود.
پیش بینی بهره برداری از فاز اول بزرگراه شمالی 

ظرف دو سال آینده
این مسئول همچنین به آخرین وضعیت بزرگراه شمالی به 

عنوان دیگر ابرپروژه کلانشهر کرج اشاره کرد و توضیح داد: 
تا کنون چندین جلســه در این خصوص برگزار شده و طبق 
آخرریــن برآوردهای صورت گرفته اگر تزریق مالی به موقع 
انجام شــود، طی دو سال آینده شاهد بهره برداری از فاز اول 
آن خواهیم بود.وی همچنین به گلایه شهروندان از وضعیت 
نامناسب آسفالت برخی معابر شهر اشاره کرد و گفت: این گلایه 
به حق است ولی با توجه به اعتبارات، تامین قیر و ... اولویت 
بندی صورت گرفته و عملیات روکش آســفالت در مناطق 
مختلف در حال انجام است.کیانی به موضوع عدم صدور پروانه 
برای ملک های قولنامه ای هم اشاره کرد و افزود: قبلا برای این 
ملک ها پروانه ســاخت و ساز صادر می شد ولی با رای مرجع 
قضایی این روند متوقف شده و این روند از اختیارات شهرداری 

خارج شده است.
 پیگیری برای راه اندازی کارخانه زباله سوز

این مسئول در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 
مساله مدیریت پسماند و دغدغه شهروندان در این خصوص 
توضیح داد: طی دو سال گذشته طرح جمع آوری سبدهای زباله 

با هدف حفاظت از محیط زیست و کاهش فعالیت زباله گردها 
اجرایی شد ولی به دلایلی آن طور که باید و شاید اثر بخش 
نبود.کیانی افزود: بعد از اجرای این طرح قرار بود شهروندان در 
ساعات مشخصی از شب زباله های خود را از منزل خارج کنند 
یا آنها را در ســطل های مکانیزه ای که در هر کوچه جانمایی 
شده بود، قرار دهند ولی این اتفاق عملا در بسیاری از محلات 
به درستی انجام نمی شود. وی اضافه کرد: برای مدیریت وضع 
موجود به دنبال راه کار اساسی هستیم و امیدواریم شهروندان 
هم در بحث مدیریت پسماند همکاری لازم را داشته باشند 
چون بدون مشارکت آنها هیچ طرحی نتیجه لازم را نخواهد 
داشت.شــهردار کرج به برنامه ریزی برای راه اندازی کارخانه 
زباله سوز هم اشاره کرد و گفت: طی چند روز گذشته از سایت 
زباله ســوز تهران بازدید داشــتم و چندین جلسه نیز در این 
خصوص برگزار شده است. وی تاکید کرد: خوشبختانه استاندار 
البرز هم اهتمام ویژه ای برای راه اندازی کارخانه زباله سوز کرج 
دارد و امیدواریم با نتیجه بخشی رایزنی ها این پروژه در آینده 
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https://www.irasin.ir/news/30098/%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%A8%D8%B1%D8%B4-%D8%A7%D8%B3%D9%84%D8%A8-%D8%A8%D8%A7-%D9%85%D9%88%D9%81%D9%82%DB%8C%D8%AA-%D8%AF%D8%B1-%D8%AE%D8%B7-%D8%AA%D9%88%D9%84%DB%8C%D8%AF-%D9%81%D9%88%D9%84%D8%A7%D8%AF-%D8%AE%D9%88%D8%B2%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86-%D9%86%D8%B5%D8%A8-%D8%B4%D8%AF
https://www.irasin.ir/news/30098/%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%A8%D8%B1%D8%B4-%D8%A7%D8%B3%D9%84%D8%A8-%D8%A8%D8%A7-%D9%85%D9%88%D9%81%D9%82%DB%8C%D8%AA-%D8%AF%D8%B1-%D8%AE%D8%B7-%D8%AA%D9%88%D9%84%DB%8C%D8%AF-%D9%81%D9%88%D9%84%D8%A7%D8%AF-%D8%AE%D9%88%D8%B2%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86-%D9%86%D8%B5%D8%A8-%D8%B4%D8%AF

